
F.Ricci: Pięnie byłoby powtórzyć karierę Florenziego
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Wypożyczony z Romy Federico Ricci był bohaterem wczorajszego

pojedynku Crotone z Salernitaną. 21-latek zdobył dwa gole dla swojej

drużyny i przysłużył się do wygranej 4-0. To był dopiero jego drugi mecz w

pierwszym składzie, gdyż rozpoczął sezon, zgodnie ze statusem z

poprzedniego sezonu czyli stałego ławkowicza. Piłkarz nie krył

zadowolenia w wywiadzie dla Sky Sport. 

 

Skąd wzięły się twoje kłopoty w poprzednim sezonie?

- Primavera i wielka piłka to zupełnie inne rozgrywki pod wieloma względami.

Poprzedni sezon był ciężki również dla Crotone, być może trener nie chciał

ryzykować gry młodym piłkarzem.

 

Rozmawiasz nadal z Florenzim? Marzysz o powtórzeniu jego kariery?

- Byłoby pięknie zaliczyć podobną karierę, jednak myślę o swojej drodze. Wyniki są

dobre dla mnie i dla drużyny. Rozmawiałem z Florenzim gdy zaakceptowałem

transfer do Crotone. Powiedział mi, że zrobiłem dobrze idąc tam i jestem

zadowolony ze swojego wyboru.
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